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Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
BBB  1 Verzoek tot opwaardering. Reden: 

BBB heeft signalen ontvangen over 
het doorlopen proces. met name 
betrokken grondeigenaren 
(landbouwbedrijven) hebben zich niet 
gehoord gevoeld. BBB wil daarom 
terugkijken en vooruit kijken. 

 In het voortraject zijn alle agrarische 
organisaties uitgenodigd voor de 
werkateliers. Daar hebben ze ook 
gebruik van gemaakt. Daarnaast was 
er, als vertegenwoordiger van de 
agrarische sector, nog een 
landbouwspecialist ingehuurd, die 
niet alleen aanwezig was bij de 
ateliers, maar ook bij de ambtelijke 
overleggen.  

   2 Vraag: Hoe hebben betrokken 
partijen (gemeenten, adviesbureaus, 
burgers en alle participanten) 
gereageerd op het besluit geen 
formele status aan dit HPB te geven? 

In de zomer zijn we tot het inzicht 
gekomen dat het HPB voor de 
provincie geen kaders bevat en vooral 
richtinggevend is. Dit in tegenstelling 
tot het UPLG dat een provinciebreed 
kaderstellend stuk is.   
We hebben goed overleg gehad met 
de regio over de procedure, de 
koerswijziging en de status van het 
stuk. Provincie en gemeenten 
onderschrijven het belang en waarde 
van het HPB. Het HPB levert 
waardevolle input voor het UPLG en 
de herziening van de Omgevingsvisie.    
Van andere partijen hebben wij geen 
reacties ontvangen op dit besluit. 
 

CU 3 De statenbrief beperkt zich tot de 
procedurele kant, maar intussen is 
het visiestuk gereed en verspreid 
binnen de regio.  
 
Kan de provincie Utrecht de koers van 
het Handelingsperspectief 
Buitengebied Regio Amersfoort 
onderschrijven? Zo ja, kunnen we dit 
Handelingsperspectief vaststellen in 
PS, als bouwsteen voor het UPLG? Zo 
ja, waarom werpen we dan formele 
barrieres op? 

Het handelingsperspectief is nog in 
concept. Wij hebben nog geen 
standpunt ingenomen over het HPB.  
 
 
Het HPB is een stuk uit de regio. Wij 
zien het als een bouwsteen voor het 
UPLG, via de gebiedsgerichte aanpak. 
Hierin vindt de kaderstellende 
besluitvorming door onze provincie 
plaats. In lijn daarmee is het niet 
logisch om het HPB door PS te laten 
vaststellen. Dit is ook zo 
gecommuniceerd richting de regio. 
Ondanks dat u het HPB niet vaststelt 
zien wij dit als input in het UPLG en 
de herziening van de Omgevingsvisie.  

 4 Opwaardeerverzoek: Graag willen we 
OGV10 opwaarderen, de statenbrief 
over het Handelingsperspectief 
Buitengebied Regio Amersfoort. 

 

https://www.stateninformatie.provincie-utrecht.nl/Vergaderingen/Commissie-Omgevingsvisie/2023/22-november/19:30/SB-Handelingsperspectief-Buitengebied-Regio-Amersfoort


De statenbrief beperkt zich tot de 
procedurele kant, maar intussen is het 
visiestuk gereed en verspreid binnen 
de regio. 
Kunnen we de bijgevoegde stukken 
toevoegen aan de agenda van de 
commissievergadering? 
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